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Évadzáró sajtótájékoztatón 
fogadta az írott és elektronikus 
sajtó térségbeli munkatársait, s 
köszönte meg az együttműkö-
dést Földesi Zoltán, az MSZP 
parlamenti képviselője és helyi 
elnöke, a múlt héten pénteken a 
Lengyel-palotában. Összegezve 
az elmúlt esztendőt annak nehé-
zségeivel együtt is eredményes-
nek értékelte pártja és parlamenti 
frakciója, illetve kormánya mun-
káját, melynek rekordidőre sike-
rült az ország következő évi költ-
ségvetését megalkotnia. Helyi 
dolgokról szólva kiemelte, hogy 
Szarvas készülő költségvetése 
stabilitást mutat, bár szigorú ta-
karékosságra lesz szükség a kö-
vetkező évben is. Ezzel együtt 
egymilliárdot meghaladó beru-
házások fejeződnek be 2010-ben, 
továbbra is ütemesen gyarapszik 
a város. A sajtó munkatársainak, 
és rajtuk ekresztül az olvasóknak 
tévénézőknek, rdióhallgatóknak, 
a térség valamennyi lakójának 
szeretetteljes ünnepeket, boldog 
új évet kívánva zárta sajtótájé-
koztatóját Földesi Zoltán.

Az MSZP évadzárója decem-
ber 17-én, csütörtökön vált teljes-
sé, amikoris Tóbiás József,a párt 
frakcióigazgatója látogatott Szar-
vasra. A Lengyel-palotában tartott 
évértékelőn Tóbiás József beszá-
molt arról, hogy közmunkaprog-
ramokkal, munkahelyteremtéssel 
100-120 ezer embernek akarnak 

munkát adni, enyhítve a válság te-
remtette feszültségeken. – A szo-
cialisták eredményeit láthatjuk, 
ha szétnézünk a választókörben 
– mondta Tóbiás József –, csak eb-
ben az évben 7 milliárd forintnyi 
fejlesztést hajtottak végre pályáza-
ti pénzekből, és a szarvasi befeje-
zett és most indított beruházások 
is magukért beszélnek: mi minden 
változott az utóbbi hét évben.

A sajtótájékoztatón Földesi Zol-
tán mutatta be Czesznak Jánost, 
aki a január 10-iki csabacsűdi idő-
közi választáson a szocialisták 
polgármester-jelöltje lesz. Czesz-
nak János arról szólt, hogy polgár-
mesterként is válságmenedzselést 
folytatna, csakúgy, mint manapság 
vállalkozásaiban. Polgármestersé-
géért nem fogadna el fi zetést, nem 
megélhetési politikus lenne, mert 
vállalkozásaiból meg tud élni. Ez-
zel évi 4-5 milliót takarítana meg a 
községnek. Fontosnak tartja, hogy 
pályázati pénzeket vigyen a Csa-
bacsűdre, csakúgy, mint a civil 
szervezetek támogatását, amihez 
számít leendő képviselőtársainak a 
felajánlásaira.

Földesi Zoltán mielőtt újólag 
boldog karácsonyt és eredményes 
új évet kívánt a választókörzet la-
kosságának, egy örömhírrel szol-
gált: a város nyertes lett az új tűz-
oltó laktanya építésére benyújtott 
pályázatával, így a „lánglovagok” 
21. századi körülmények közé ke-
rülhetnek a közeljövőben.

Évadzáró

A Jobbik Magyarországért Mozgalom szarvasi alapszerveze-
tének egyik alapvető célja a rendszerváltozás befejezése, a kom-
munista múlt lezárása. Városunkban még sok utcanév emlékez-
tet erre, ezért szervezetünk kezdeményezi, hogy a közelmúltban 
elhunyt, híres szarvasi születésű, Kazinczy díjas operaénekesről, 
Szarvas Város Díszpolgáráról, Melis Györgyről utcán nevezzünk 
el.  Olyan személyekről legyenek Szarvason utcák elnevezve, akik 
valóban tettek valamit érte, hírnevét öregbítették, ne Ságvárikról 
és  Hámánokról.  Kezdeményezésünkhöz várjuk az érintett utca-
közösségek, civil szervezetek és politikai pártok csatlakozását.

Gajdos Attila, alelnök
Jobbik Szarvasi Alapszervezete

Közlemény
Nevezzünk el utcát Melis Györgyről!

A Fidesz-KDNP képviselő-
jelöltek Békés megyében

A Fidesz – Magyar Polgári Szövetség és a Kereszténydemok-
rata Néppárt 2010-ben induló egyéni országgyűlési képviselő-je-
löltjei Békés megyében:

Békéscsaba (1.sz. választókerület): Vantara Gyula, mérnök, 
Békéscsaba polgármestere

Gyula és térsége (2. sz. választókerület): Dr. Kovács József, 
belgyógyász, a Magyar Vöröskereszt Országos alelnöke

Békés és térsége (3.sz. választókerület): Erdős Norbert, 
bölcsész, országgyűlési képviselő, Békés város alpolgármestere

Szeghalom és térsége (4. sz. választókerület): Farkas Zoltán, 
biztonságszervező, a Békés Megyei Önkormányzat alelnöke

Szarvas és térsége (5. sz. választókörzet): Domokos László, 
közgazdász, országgyűlési képviselő, a Békés Megyei Önkor-
mányzat elnöke 

Orosháza és térsége (6.sz. választókerület): Dr. Dancsó Jó-
zsef, közgazdász, országgyűlési képviselő, Orosháza alpolgár-
mestere

Mezőkovácsháza és térsége (7.sz. választókerület): Simonka 
György, gazdasági igazgató, Pusztaottlaka polgármestere

A kisgimisek 5. osztálya mű-
sorral kedveskedett a megjelen-
teknek, majd Rágyanszki Ist-
ván elnök ismertette a a Bará-
ti Kör ez évi tevékenységét. E 
tevékenység elsősorban a Gim-
názium munkájának segítésére 
irányult: anyagilag támogatták 
a versenyeztetést, az utaztatást, 
a tanulók jutalmazását. Az idén 
hozzájárultak a Hősök Fala em-
léktáblájának elkészítéséhez is.

Ezt követően Tóthné Lipták 
Erzsébet intézményegység-ve-
zető a tanév legfontosabb ese-
ményeiről számolt be – vetített 
képek illusztrálták előadását. – 
A két beszámoló közt sok volt 
az átfedés.  Ez is bizonyítja, 
hogy egymás nélkül nem lenne 
teljes a tevékenységünk – álla-
pította meg.

Ugyancsak  hagyomány, 
hogy Én is voltam Vajdás diák 
címmel egy-egy öregdíák ele-

veníti fel élményeit. Most Ár-
vai Pál ny. igazgató beszélt volt 
kollégáinak. 

A hozzászóló Papp Lász-
ló öregdiák megköszönte azt a 
kedves fogadtatást, amellyel a 
70 éves érettségi találkozóju-
kon, a ballagás alkalmával fo-
gadták a megjelent négy egy-
kori gimnazistát. Moravcsik 
Jüzsef arról tájékoztatta a meg-
jelenteket, hogy posztumusz 
díszpolgári címre javasolták 
volt tanárukat, dr. Hanzó Lajos 
Kossuth-díjas történészt.

Ezt az alkalmat használták fel 
az iskola aktív tanárai, hogy kö-
szöntsék nyugdíjas kollégáikat. 
Darida Andrásné kedves sza-
vak kíséretében nyújtott át aján-
dékokat. Ezt ugyancsak a Baráti 
Kör támogatása tette lehetővé.

Az eseményt a fehér asztal 
melletti beszélgetés zárta.

- F - 

Összetartoznak
Minden év utolsó tanítási napján tartja közgyűlését a Szarvasi 
Öregdiákok Baráti Köre. Ebben az évben éppen szombatra 
esett ez a nap.


